
 

Interpellation till Barn- och utbildningsnämndens ordförande 

Sveriges strategi under pandemin har varit att så långt som möjligt hålla skolorna öppna. Trots 
det har man under perioder tvingats stänga både gymnasieskolor och skolor med elever i de 
högre årskurserna och i stället infört distansundervisning. På senare tid har det kommit flera 
rapporter om att många elever farit illa och tappat mycket i sitt lärande då det för dem varit en 
utmaning att hänga med i distansundervisningen. 

Nu undrar vi om man gjort någon kartläggning av hur det ser ut för elever i vår kommun och 
om man planerar för några åtgärder i fall det visar sig finnas elever här i behov att extra insat-
ser. 
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